

聖亞納中文學校
St. Anne Chinese School

October 1st, 2025

Chinese Version to follow English Version
中文版於英文版後

Dear Parents,

Happy October! We are just about one month into the school year! Our students are off to a great start and are settling into their classes marvelously. It is wonderful to see their determination and excitement to learn Chinese and connect with their peers.

Tardy, Early Pick-up, and Absences

If for any reason your student(s) will miss class due to delays, needing to leave early, or being absent, the most efficient solution is to email your class teacher. Each teacher's contact information is attached to the communication sheet (first page on all homework assignments). This will allow teachers to email homework assignments for students that are unable to join class.

For early pickups, parents must sign the Check-Out Form with the on-duty volunteer parent by the main entrance before leaving.

Tuition Payment Reminder

Tuition is due every first day of the month. We accept payments by one month, three months, six months, or a full academic year (9 months). Please enclose the tuition payment in the family envelope and have your student hand it in to their Chinese teacher. Below is the tuition payment breakdown:

Each student's monthly tuition is \$170, the second sibling is \$160, and the third sibling is \$150. Please make check payable to: St. Anne Chinese School.

School Forms

Forms handed out at the beginning of the school year include: Student Emergency Card, Road Safety Regulations, and 6 Hour Volunteer Service. For those families that have not submitted these forms, please do so at your earliest convenience.

School Supplies

Each student is expected to bring a usable pencil and eraser, as well as their textbook to class (Index cards and Practice booklets are not required in class). SMK students will not need textbooks.

Mid-Autumn Festival

China's three main festivals are: Lunar New Year, Dragon Boat Festival, and Mid-Autumn Festival. This year, the Autumn Moon Festival falls on October 6th. The traditions involve eating moon cakes, admiring the moon, telling beloved stories of Chang-E Going to the Moon, Wu-Gang and the Osmanthus Tree, and Zhu Yuan-Zhang's Brave Uprising against the Mongols.

A full moon signifies hope for the reunion of family and friends, and we hope everyone has a wonderful Autumn Moon Festival!

On Saturday, October 4, during the 3rd period at 11:15am-11:45am, all students and teachers will join in the school cafeteria to celebrate the Mid-Autumn Festival traditions. Parents are welcome to join in!

Note: October 11th is Columbus Day holiday. There will be no Chinese class on this day.

Eva Wong

親愛的家長,

開學一個月了，看到學生們愉悅的到校與一週一見的舊朋友或新同學相聚一堂，共同學習中文，在教室裏此起彼落的朗朗讀書聲，形成了真實又美好的景象，很棒。

遲到, 早退, 請假

學生因任何原因，需要遲到，早退或請假，最佳方式是通知班級老師，以方便寄送作業。各班老師的聯絡資訊，均在每週作業的第一頁上方。

需要提前離校之學生，家長需在提前離校單上簽名，再行離開。請與一樓大門入口處，義務服務家長接洽。

應繳學費

學費應於每月 1 日繳交，可以每一個月，三個月，半年或全年九個月繳交。請家長將支票置於信封內，交予 貴子弟交給中文老師，支票請寫：St. Anne Chinese School, 學費計算方式如下:

每位學生每月學費為\$170, 同一家庭第二位為\$160, 第三位為\$150.

各類表格

開學所發的各類表格, 包括: 緊急聯絡卡、學生交通安全守則、6 小時義務工作等，尚未交回的家長，請速填妥交回給學校存檔。

上課應攜帶

所有學生，除 SMK 班外，均應攜帶課本（僅課本，不需作業本或字卡），鉛筆及橡皮。

中秋節

中國的三大傳統節日是：春節，端午節和中秋節。

今年的中秋節是 10 月 6 日，我們吃月餅，賞明月，也重溫嫦娥奔月，吳剛伐桂及朱元章起義抗元的美麗故事，月圓人團圓，祝 大家 佳節愉快！

10/04 的第三堂課 11:15am-11:45am，全體師生將於學生餐廳集合，一起欣賞中秋節故事的由來，歡迎家長一起來參加。

備註: 10月11日星期六為哥倫布紀念日假期，中文學校不上課

吳曉立 敬啟